
Geacht college van de gemeente Dordrecht, 
 
De uitgangspunten notitie 'toekomstige samenwerking Drechtstedengemeenten'  geeft de aftrap 
voor de overgang van de Service Centrum Drechtsteden, Ingenieursbureau Drechtsteden, Bureau 
Drechtsteden, Regiogriffie, Gemeentebelastingen en Basisinformatie Drechtsteden en 
Onderzoekscentrum Drechtsteden naar de gemeente Dordrecht vanaf 1 januari 2022. Gezien de 
grote omvang van deze transitie zal het een complexe opgave betekenen voor (met 
name) Dordrecht en de betrokken GRD organisaties. We werken in Zwijndrecht graag constructief 
mee aan deze transitie.
 
Uitvloeisel van deze constructieve opstelling, gericht op een zo soepel mogelijke transitie dit jaar, is 
dat zowel college als raad van Zwijndrecht ingestemd hebben met de uitgangspunten 
notitie 'toekomstige samenwerking Drechtstedengemeenten'. 

Wel met dien verstande dat U –penvoerder- Dordrecht ons in de uitwerking van 
de DVO's tegemoetkomt aan een drietal specifieke punten, te weten:

1. Overgaan as-is met dien verstande dat  aanpassingen die leiden tot verbeteringen wel 
doorgevoerd worden, op basis van een businesscase zoals afgesproken tijdens de college 
conferentie, en dien ten gevolge flexibel om te gaan met de vier jaren termijn.

2. Bestuurlijk en ambtelijk in gesprek blijven om de overgang zo soepel mogelijk en binnen 
de termijn van een jaar af te ronden zoals weergegeven in uw bestuurlijke brief dd. 23 
februari.

3. In gesprek te gaan over de toekomst van de IBD om daar per direct (in de loop van 2021) 
maatwerk afspraken over te maken en deze vast te leggen in een DVO. De gemeente 
Zwijndrecht wenst de omzetverplichting gelijk te houden op het niveau zoals 
overeengekomen voor 2021 en te verlagen naar 500.000 ingaand per 1 jan 2023.

 
De voortgang van de huidige dienstverlening is uiteraard ook voor ons van belang. Daarbij vinden we 
het belangrijk dat deze transitie voor het betrokken personeel zo geruisloos mogelijk zal zijn. 
Graag blijven we de komende periode ambtelijk en bestuurlijk in gesprek over de verdere 
uitwerking. De door u gestuurde bestuurlijke brief aan de colleges van de Drechtsteden geeft ons het 
volste vertrouwen dat we dit traject binnen het jaar samen tot een goed einde kunnen brengen.

Specifiek willen we in de in de brief genoemde mogelijkheden tot bestuurlijk en ambtelijke 
gesprekken ingaan over wat de onderliggende belangen van Zwijndrecht zijn bij de genoemde 
randvoorwaarden. Redenerend vanuit de onderliggende belangen van alle gemeenten willen we -in 
een gezamenlijk proces- op zoek gaan naar win-win oplossingen (die zo veel als mogelijk recht doen 
aan ieders belangen).  

Er wacht ons allen in de komende maanden een complexe transitie, die in relatief korte tijd tot stand 
gebracht zal moeten worden. College en raad van Zwijndrecht spreken hierbij nogmaals uit, een 
constructieve bijdrage te willen leveren aan deze transitie.   
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